



Avd.Rogaland

Styremøte: Mandag 16. oktober 2017. kl. 19.00.

Tilstede: Bjørn Reidar, Tor Harry, Tor, Arild, Veslemøy - Referent: Veslemøy

54.17 Gjennomgang referat fra sist

- Referat godkjent.

55.17 Økonomi :

Status v/kasserer pr. 3. kvartal – klubbøkonomi/budsjett, og delregnskap for hver enkelt plass. - *Bra.*

Kasserer har jobbet godt, og endelig har klubben egne delregnskap for hver enkelt plass.

Driften på Hodne og Holmen er tilfredsstillende. Hogstad mangler litt på å være tilfredsstillende, det jobbes med dette.

- Plassleie/strøm - innbetalinger fra plassene. OK.

Fokus på klubbens leieavtaler/grunneiere som vi leiger plass av (Hogstad, Hodne og Holmen) - Formannen jobber med sakene.

Fokus på om det er medlemmer på plassene som uberettiget har lavere plassleie/strøm enn våre gjeldende takster?

- Alle plassene er gjennomgått og kontrollert etter beste evne, og dette er nå tilfredsstillende på alle plassene.

56.17 Høsttreffet – evaluering av årets arrangement – foreslåtte endringer?

Skal vi ha forskjellig deltakeravgift for fastboene og tilreisende neste år – hvis arrangementet er på en av våre plasser?

- Styret går nok for differensiert deltakeravgift ja.

Er det hensiktsmessig å ha høsttreffet andre plasser – hvor mange drar ut vognene og blir med da tru?

- styret er av den oppfatning at vi får flest folk ved å holde treffet på Hodne. Gjerne utøke for flere aktiviteter under treffet så som marked på lørdagen i tillegg til sporløype, evt. fellesfrokost en av dagene, bocciaturnering – forslag mottas.

Hvordan ble årets arrangement gjennomført ang. gjestplass, mat, aktiviteter, fest - endringer til neste år?

- vellykket arrangement tross dårlig vær, arr.komiteen gjorde en god jobb og bidro sterkt til at dette ble vellykket.

57.17 Nødvendige/ønskelige investeringer på plassene neste år.

Lekeplasser/utstyr på plassene? Alle plasser trenger litt oppgraderinger på dette.

Vedlikehold av veier på plassene – behov?

Holmen, Hogstad meldes ok. – Hodne trenger absolutt en oppgradering av vegstandarden neste år.

Oppholdsrom på Hogstad? – Plassen har blitt bevilget 12.000 kroner til oppstart av dette prosjektet.

Større rom for toalett-tømming m/håndvask på Hodne - Ny septiktank på Hogstad trengs.

Strømtilførsel til to nye strømskap på Holmen for å opprette flere, lovlig plasser i bakkant på øvre plata.

58.17 Årsfesten – program/ansvarsfordeling.

Ansvar for borddekking, mat og servering under festen - Styret - Ansvar for hederstegn/utdelinger: Tor Harry – Kåre.

59.17 Hogstad

Generelt dårlig oppslutning av medlemmer fra Hogstad på alle klubbens arrangement i alle år, hva kan årsaken til dette vera tru ...? Føle dei kanskje ikke behovet av å være medlem i en klubb?

Hva kan vi i tilfelle bidra med for å forbedre dette samholdet mellom plassene i klubben?

Hva mener plassensstyreprerentant/varakvinne om dette – synspunkter?

- Styret jobber med saken og håper på positiv og god hjelp og tilbakemeldinger fra plassens beboere.

60.17 Bibelen - gjennomgang/status.

- OK.

61.17 Eventuelt:

Innstillingskomiteen kommer på besøk kl. 20.00, for å komme med sine tanker og forslag for neste års styresammensetning og andre komiteer i klubben - blir spennende å så hva de har å komme med av forslag.

STYRET 2017:

Bjørn Reidar Kleppe, formann - ikke på valg.

Tor Harry Heggheim, nestformann - på valg

Arild Danielsen - kasserer - ikke på valg.

Tor Wulvig - styremedlem - ikke på valg

Veslemøy H. Garberg - sekretær - på valg

Sigrunn Mellemstrand - varamedlem - på valg.

- Styremøtet fortsatte med tema/strategi, diskusjon, og etter hvert avslutning av kveldens lange møte.

Neste styremøte 13. November.